
Zápis
z XVII. Velkého Churalu Scucu SPRSu. 
(Spolku pro podporu rajhradského sportu)

Konáno dne: 2.9.2005 
Místo konání: Klubová restaurace RAFK v Rajhradě.
Přítomní členové:  Karel Baumgartner, Marek Bělehrad, Vratislav Blažek, Radomír
Děrda, Karel Duchoň, Pavel Klimeš, Vladimír Ohlídal, Zdeněk Rožnovský, Jan Váňa,
Tomáš Váňa, Jiří Vávra, Jiří Žampach, Pavel Žampach, .
Čestní členové: Markéta Bunďálková
Aspiranti:Michal Kutěj
100 % účast. JUPÍ!!!!

Po  úvodním  chorálu  Zapomněli  jsme  se  napít  byl  ředitelem pařby  dle  rotačního
principu zvolen T. Váňa, přesto, že nebyl dosud přítomen. Poté co se dostavil  se
chvilku  rozehrával  a  poté  výkon  funkce  obohatil  osobitým  přístupem  v aplikaci
chorálu Zapomněli jsme se napít.

První bod jednání: Vyhodnocení akcí SPRSu. 
          Název akce.                             Hodnocení         Garant         
S Radkem na chalupu                                            ***** R. Děrda
Čarodějnice máme rádi         ***** V. Blažek
GP SPRS motokáry open               *****               M. Bělehrad.
Na Vranov za Kájou – eura s sebou                          *****      K. Duchoň
Po kubících  Jihlavky pod Templák a dál                  *****     P. Žampach
Naroz. Kájíků ve sklepě i venku v Rajhradicích *****              Kája B. a Kája D.
Na kolech kolem Kralického Sněžníku (nebo Č.T.)    ***** V. Ohlídal
Berounka 2005                                                      *****         nestanoven
Narozeniny Vratika a Honzíka v Rajhradicích         *****          Vratik B. a Honzík V.
Milovy 2005                                                     ***** J. Žampach

Význam počtu hvězdiček není nikomu jasný.

Druhý bod jednání: Stav pokladu.
Zprávu přednesl strážce pokladu P. Žampach.  
Máme malý poklad a ještě dluhy (vykrádači jsou aktivní).
Dluhopisy lze směňovat jen po dohodě se strážcem  pokladu.
Sbírka na zvětšení pokladu proběhne do měsíce, jinak po malých dokola.
Strážce pokladu navrhne na příštím churalu název pro to co nám poklad zvětšuje.  
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Třetí bod jednání: Přehled sázek.
Ministr pro sázky J. Váňa přednesl zprávu.
Řekl, jaké sázky byly uzavřeny od minulého Velkého churalu. 
J. Žampach se zeptal, jestli byly připomínky a jak byly vyřešeny. Na to ministr řekl,
že když si někdo myslí, že je to jinak, než vydal v Knize sázek, tak mu to má říct co
nejdřív aby to spolu spravili a že k tomu vyzýval i v mailu, kterým knihu sázek před
churalem rozesílal. 
Pak jsme si zopakovali zásadu č. 11 o plnění bečky v hospodských pivech. 

Čtvrtý bod jednání: Zpráva o stavu Duchoňů.
Zprávu přednesl ministr pro evidenci Duchoňů J. Vávra.
Nová evidence přinesla nové výsledky,  které má ministr v tabulce a řekl nám je.
Taky budou na internetu.
Nově vyhlásil skokana roku – Radka Děrdu který předvedl největší zlepšení v účasti
na akcích (taky je vicepresident – pozn. zapisovatele).
Správnost volby jednotky nespolehlivosti potvrzuje neotřesitelným prvenstvím Kája
Duchoň.
Pod  čarou  byla  zhodnocena  jako  velmi  dobrá  i  účast  jediného  aktivního  člena
AntiSPRSu Jary Maršálka.

Pátý bod jednání: Plán akcí do 16.12.2005. 
R. Děrda měl připomínku – je třídenní akce, kterou všichni odhlasovali a půlka lidí je
tam jen na jeden den – co s tím.
Z následné rozpravy jsem  vyextrahoval tyto otázky:
- Když někdo chce jet na delší akci na kratší dobu než je návrh, má hlasovat pro?
- Jak se bude evidovat účast u těch, kteří nejsou na celé akci?
- Co s akcemi spojenými s organizací ubytování?
- Jak pomoci garantům při přípravě aby znali co nejlépe předpokládanou účast? 
- Budeme hlasovat nejdřív o akci a pak teprve o délce?
    
Výňatky z diskuse:
- K. Baumgartner “Když slavím narozeniny, tak jsou do 5 do rána a kdo odejde tak po
prdeli“.
- Když schvalujeme akce na několik měsíců dopředu tak nemůžu vědět jestli budu
nebo nebudu moci se zúčastnit.
- Duchoni nejsou sankce.
- Nemůžeme – nechceme mít na všechno pravidla  

Poznámka presidenta: Diskuse byla dlouhá, náročná, vyčerpávající, chvílemi hodně
na bednu až „na piču“ (citace). 
Ve  14  lidech  a  pod  vlivem  se  náročnost  diskuse  zvyšuje  k nevydržení  (někteří
nevydrželi).
Současně byla nutná a užitečná, protože položené otázky  jsou dobré otázky. Je
dobře, že jsme to zkusili. („Není důležitá Ithaka, ale cesta“.)
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Závěry:
1. Člen hlasuje pro zařazení do plánu pouze u akce, které se chce zúčastnit. 
(Tím budou zahrnuty do plánu akcí pouze ty, kterých se chce zúčastnit nadpoloviční
většina členů a garant bude vědět, kolik členů to je.)
 2.  Vícedenní  akce:  před  hlasováním  je  třeba  aby  každý,  kdo  by  se  akce  chtěl
účastnit, ale v jiném rozsahu, aby to navrhl v rozpravě jako variantu pro schválení.
Pokud nebude schválena žádná varianta vícedenní akce, budeme hlasovat o akci bez
určení  délky a  pokud bude schválená,  členové garantovi  řeknou v jakém počtu a
délce se chtějí akce zúčastnit. 
Garant  si  pak  např.  1  –  2  týdny  před akcí  ověří  účast  jednotlivých  členů  např.
smskou.  Pokud  účast  nepotvrdí  nadpoloviční  většina  členů,  má  garant  právo
(možnost) akci zrušit, je to jen na něm.
Pokud se pak člen zúčastní pouze části akce (i po avízu), ministr pro ED mu přidělí
nějakou alikvotu Duchoně. (Není to žádný trest, pouze vyjádření toho, že byl pouze
na části akce). 
Nejdůležitější je pak solidnost v přístupu členů - když jsem hlasoval pro uspořádání
akce,  tak se pořádá i  pro mne a odhlašuji se pouze z vážných důvodů a to platí
dvojnásob u organizačně náročnějších akcí.

Poté jsme schválily tyto akce:
           Název akce.                             Termín           Garant
Cyklovýlet do Saloonu u mlsné držky                       17.9.   J.Váňa, M. Bělehrad
Termín pro tenisový turnaj         24.9. 
GP SPRS motokáry open               2.10.                 M. Bělehrad.
Burčákový nohejbalový turnaj                         8.10.     V.Blažek
Country music večer (odpoledne)                            15.10..     R. Děrda
Rajhradský drncavý závod 22.10.   J. Žampach, M. Bělehrad
Za (s) Radkem do Krásného na chalupu 27.-29.10.        R. Děrda
Další Vousáčovi narozeniny (54 díl) 4.11.  V. Ohlídal
III. Autorská diskotéka SPRSu                              19.11. M. Bělehrad
Bio ilusion 26.11.             J. Vávra
Mikulášská besídka s oslavou narozenin T. Váni       3.12. T. Váňa
Zahájení zimní sezony na Semmeringu 10.12. V. Blažek
XVIII. VCHSSPRSu 16.12. V. Ohlídal
 
Šestý bod jednání: Rozprova 
M. Kutěj – navrhuju, aby jste mě přijali za člena. Odpověď: na příštím churalu.
Další rozprava nebyla pro naprosté vyčerpání z diskuse viz bod 5.

Dosažené skóre VCHSS dle ředitele pařby: 
67 zelených (velmi slabé!),  35 piv,  3 sedmičky červeného (a pak že jen chlastáme!).

Zapsal:                                                                        Vladimír Ohlídal
                                                                                 prezident SPRSu v.r.
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